

בתאריך ה-30/04 התקיימה ישיבת ועדה בה נכחו:
ועדה מקצועית // שרי השאש, דודי לזר, שריג ברוש // מכון וינגייט
ועדה מקצועית // עוז דניאל // זום

בישיבה עלו הנושאים הבאים:

1. בנושא תחרות הנוער שהתקיימה בחוות גרין פילדס בתאריכים 21/04 - 22/04:
 - a. עלה בקרב מאמני הענף כי חל שיפור משמעותי בחווית התחרות בחוות גרין פילדס.
 - b. יש לציין שהמאמנים הציפו תקלה טכנית במקלחות.
 - c. לאור כמות הכניסות המרובה בתחרות, ימי התחרות היו ארוכים מהצפוי ויצרו עומס על הרוכבים, מאמנים, סוסים ועל שופטת התחרות. כתוצאה מכך, הועדה החליטה לבחון מתווה שבו ייפתח חצי יום נוסף לתחרות, ביום חמישי בשעות אחר הצהריים, זאת בכדי לפזר את הכניסות על פני טווח זמן גדול יותר ולצמצם את העומס על כל המעורבים בכל אחד מימי התחרות. \
2. בנושא שופטים לעונת תחרויות 2023, ישנם שני פערים משמעותיים:
 - a. בליגת האולאראונד, אין שופט לתחרות הצפויה להתקיים בחודש יוני בחוות דאבל קיי. הנושא בטיפול רכזת ענף מערבי ויושבת ראש הועדה.
 - b. בליגת הריינינג, אין שופט לתחרות הצפויה להתקיים בסוף חודש אוגוסט בחוות דאבל קיי, ולאליפות ישראל הצפויה להתקיים בחודש נובמבר בחוות דאבל קיי. הנושא בטיפול חברי הועדה המקצועית.
3. בנושא אליפות ישראל בליגת הריינינג:
 - a. הועדה המקצועית החליטה שאליפות ישראל בליגת הריינינג תתקיים בתאריכים 16/11 - 17/11 בחוות דאבל קיי. תאריך זה נקבע מכיוון שהפיצ'ורטי האירופאי מתקיים בסוף השבוע של ה-03/11, ומכיוון שישנם רוכבים בענף שצפויים להתחרות בתחרות זו, הועדה בחרה לאפשר לרוכבים אלו להגיע לאליפות בתנאים מיטיבים.
 - b. עם זאת, טרם נקבע אם הפיצ'ורטי IRBC ירוץ במקביל לאליפות ישראל. החלטה זו טרם התקבלה על ידי ה-IRBC ותשוקף בהקדם.
4. בנושא תחרות הבוגרים שבוטלה בחוות דאבל קיי, הועדה קיבלה חשבונית על סך 2,000 ש"ח מהחווה המארגנת על ביטול התחרות. הועדה המקצועית תבחן קבלות שיסופקו על ידי החווה המארגנת ותקבל החלטה האם כספים אלו ישולמו לחווה המארגנת באופן חלקי או במלואם.
5. בנושא חלוקת כספי הקופון דרבי, הועדה החליטה להעלות את תצורת חלוקת הכספים של קופון הדרבי להנהלת ההתאחדות כדי שתיתן את המלצתה האם להקצות את כל הכסף שנגבה מקופונים אלו עבור הדרבי או שמא להשאר עם חלוקת הכספים הקיימת, שבה 70% מהכסף שנגבה מהקופון מיועד עבור אירוע הדרבי וה-30% הנותרים מיועדים עבור תקציב הענף.
6. חברי הועדה דנו באפשרות לדחות הדרבי, ולבסוף הוחלט שלא על סמך השיקולים הבאים:
 - a. הוגש אפרובל ל-NRHA עבור תחרות הדרבי והזזת תאריך התחרות תגרוור קנס כספי.
 - b. דחיית הדרבי לתחרות אחת אחרי, כלומר לחודש יולי, תוביל להתנגשות עם אליפות העולם בשוויץ ותמנע מרוכבים להשתתף בשתי התחרויות הללו בשנת 2023. כמו כן, ייתכן שלאור החפיפה בין התאריכים של שתי התחרויות, הדרבי לא יאושר על ידי ה-NRHA.
 - c. מזג האוויר בחודש יולי הוא גורם המקשה משמעותית על קיום אירוע שיא ומעלה משמעותית את הסיכון לפגיעה ברוכבים או בסוסים.

פרוטוקול זה נכתב על ידי רכזת ענף מערבי